

30. | Technologia Flag / Multiple n.30



2023, Print on fabric, 80 x 120 cm.
Courtesy of the artist.
Ed. of 60 + 10 A.P.

Pour commander une édition :

[museum in progress](#)

« Technologia Flag » est le multiple n.30.

Le multiple « Technologia Flag », réalisé en 2023, en édition limitée à 60 exemplaires, est un drapeau imprimé sur tissu, de dimensions 80 x 120 cm.

« Technologia Flag » est un multiple créé dans le cadre du projet Raising Flags, organisé par le museum in progress.

Cette œuvre unit l'art et la technologie à travers un drapeau sur lequel est imprimé un motif complexe de la série Technologia. Le drapeau, en plus de représenter symboliquement le lien entre le progrès technologique et la société, devient lui-même un objet d'art dynamique.

Les détails du design mettent en valeur l'interdépendance entre l'homme et la technologie, célébrant la fusion entre l'innovation contemporaine et l'expression artistique, soulignant le rôle crucial de la technologie dans notre vie quotidienne.

To order an edition:

[museum in progress](#)

"Technologia Flag" is the multiple n.30.

The multiple "Technologia Flag", made in 2023, limited to 60 editions, is a flag printed on fabric, 80 x 120 cm.

"Technologia Flag" is a multiple created as part of the Raising Flags project, curated by the museum in progress. This work unites art and technology through a flag on which an intricate design from the Technologia series is printed. The flag, in addition to symbolically representing the connection between technological progress and society, itself becomes a dynamic art object.

The details of the design showcase the interdependence between man and technology, celebrating the fusion between contemporary innovation and artistic expression, highlighting the crucial role of technology in our daily lives.

" Technologia Flag is a multiple
created as part of the Raising

Flags project, curated by the
museum in progress. This work
unites art and technology through
a flag on which an intricate
design from the Technologia
series is printed. "

Studio Fatmi, December 2023

exhibitions:

2023

Raising flags - museum in progress, Vienna - Group show